
FRACTIE DORDRECHT

Dordrecht, 16 april 2024 
 
 
Aan het college van Burgemeester en Wethouders 
 
 
Geacht college, 
 
 
 

 

 

Per 1 januari 2024 heeft u de parkeertarieven op het Gezondheidspark tot wel 25% verhoogd. In uw  
Politiek Akkoord 2022-2026 heeft u op pagina 20 als actiepunt staan: “Voor parkeren en parkeertarieven 
bij plekken met belangrijke maatschappelijke functies, zoals de Sportboulevard, onderzoeken we oplos-
singen”. 
 
De resultaten van dit onderzoek hebben wij nog niet gezien, terwijl de parkeertarieven inmiddels wel zijn 
verhoogd. Daarom heeft de PvdA-fractie de volgende vragen: 
 
1. Is het onderzoek naar oplossingen voor parkeren en parkeertarieven bij plekken met belangrijke 

maatschappelijke functies al gestart? 
 
2. Zo ja, welke andere plekken dan de Sportboulevard worden in dat onderzoek nog meer betrok-

ken? 
 
3. Zo nee, wanneer denkt u met het onderzoek te starten, en welke criteria m.b.t. belangrijke maat-

schappelijke functies worden daarbij gehanteerd?   
 
4. Bent u voornemens om de parkeertarieven Gezondheidspark/Sportboulevard in 2025 weer te ver-

hogen? 
 
5. Zo ja, kunt u aangeven hoe dat past in de door u geformuleerde actie om naar oplossingen te 

zoeken voor parkeren en parkeertarieven bij belangrijke maatschappelijk functies, zoals Sport-
boulevard? 

 
6. Zo ja, kunt u toezeggen dat er over het al of niet verhogen van de parkeertarieven  

Gezondheidspark/Sportboulevard in 2025 niet eerder wordt besloten door de gemeenteraad dan 
dat het onderzoek naar oplossingen voor parkeren en parkeertarieven bij plekken met belangrijke 
maatschappelijke functies - dat u in 2022 al aankondigde - is afgerond?  

 
7. Zo nee, waarom niet? 
 
 
Met vriendelijke groet, 
PvdA Fractie | Marije Schnabel  
 

 
 
 
 

ART. 40 VRAGEN PARKEERTARIEVEN BIJ MAATSCHAPPELIJKE FUNCTIES


